

AMENDMENT TO BILL NO. 22
MODIFICATION DU PROJET DE LOI N° 22

MOVED BY: The Honourable Jeanie McLean, Minister responsible for the
MOTION DE : Women and Gender Equity Directorate
L'honorable Jeanie McLean, ministre responsable de la
Direction de la condition féminine et de l'équité des genres

THAT Bill No. 22, entitled *Act to amend the Yukon Advisory Council on Women's Issues Act (2023)*, be amended at pages 3 and 4 by replacing clause 7 with the following:

QUE le projet de loi n° 22, intitulé *Loi de 2023 modifiant la Loi sur le Conseil consultatif sur les questions touchant les intérêts de la femme*, soit modifié, aux pages 3 et 4, en remplaçant l'article 7 par ce qui suit :

7 Section 5 replaced

7 Remplacement de l'article 5

Section 5 is replaced with the following:

L'article 5 est remplacé par ce qui suit :

5 Composition of council and sub-committees

5 Composition du conseil et des sous-comités

(1) The council is to consist of not less than four and not more than 12 members appointed by the Commissioner in Executive Council.

(1) Le conseil est composé d'au moins quatre et d'au plus 12 membres nommés par le commissaire en conseil exécutif.

(2) In appointing members of the council, the Commissioner in Executive Council is to make a reasonable effort to ensure that the membership of the council meets any prescribed criteria.

(2) Lorsqu'il nomme les membres du conseil, le commissaire en conseil exécutif déploie les efforts raisonnables pour s'assurer que la composition du conseil satisfait aux critères réglementaires.

(3) Each sub-committee established under section 4.01 is to consist of not less than two and not more than six members appointed by the Commissioner in Executive Council from among the members of the council.

(3) Chacun des sous-comités constitués en vertu de l'article 4.01 est composé d'au moins deux et d'au plus six membres nommés par le commissaire en conseil exécutif parmi les membres du conseil.

April 24, 2023
Date Submitted


Signature

(To be filled in by Clerk's Office)
Date discussed

April 24, 2023

- Carried
- Carried as amended
- Negatived
- Time expired
- Debate adjourned
- Ruled Out of Order
- Unanimous consent to withdraw